
Oświadczenie złożone 

przez senatora Przemysława Termińskiego 

na 68. posiedzeniu Senatu 

w dniu 14 grudnia 2018 r. 

Oświadczenie skierowane do minister edukacji narodowej Anny Zalewskiej 

Szanowna Pani Minister! 

We wrześniu 2019 r. rozpocznie się kolejny etap reformy edukacji, będzie to pierwszy rok szkolny, w któ-

rym nie będzie już gimnazjów, zacznie obowiązywać w całości nowy ustrój szkolny. 

W związku z tym chciałbym zapytać Panią Minister o następujące sprawy. 

1. Czy szkoły znajdujące się w okręgu toruńsko-chełmińskim są odpowiednio przygotowane do reformy 

edukacji? 

2. Czy budynki oświatowe są odpowiednio dostosowane do przyjęcia większej liczby uczniów i utworze-

nia większej liczby klas w związku ze skumulowanym rocznikiem, czyli uczniami kończącymi III klasę gim-

nazjum i VIII klasę szkoły podstawowej? 

3. Czy kadra dydaktyczna oraz obsługa (woźne, sprzątaczki itp.) z likwidowanych gimnazjów będą miały 

zapewnione dalsze zatrudnienie w innych placówkach oświatowych? 

4. Czy będzie konieczność konstruowania planów tak, by praca szkół odbywała się na 2 zmiany? 

5. Czy podstawa programowa będzie mogła być realizowana w tych szkołach w odpowiedni sposób? 

6. Kiedy będą podane szczegóły dotyczące formy egzaminu maturalnego według nowej podstawy pro-

gramowej? 

Z wyrazami szacunku 

Przemysław Termiński 
 


